
Udviklingsplan	–	Rosendal	Idrætsforum.	
	
	
	

	
Bygningsmæssige	planer:	
Rosendal	Idrætsforum	ønsker	gennem	de	næste	8-10	år	at	få	lavet	de	vedligeholdelses	opgaver	som	er	
beskrevet	i	den	af	MFK	udarbejdede	vedligeholdelsesplan.	Vi	har	en	klar	forventning	om	at	dette	er	muligt	
ved	en	stram	og	fornuftig	styring	af	vores	økonomi.	(Og	med	tilskud	fra	MFK`s	vedligeholdelsespulje)		
	
Rosendal	Idrætsforum	ønsker	i	2015	at	igangsætte	en	proces	der	skal	afdække	muligheder	og	vilkår	i	
forbindelse	med	et	massivt	ønske/behov	for	en	tilbygning	på	5-600	m2.	
Tilbygningen	skal	sikre	en	af	vores	store	foreninger	(Rosendal	Motion)	mulighed	for	forsat	udvikling,	hvilket	
ikke	er	muligt	i	de	nuværende	rammer.	Tilbygningen	vil	også	give	flere	af	vore	øvrige	brugere	nye	
muligheder.	
Vi	har	en	forventning	om	at	den	ønskede	tilbygning	kan	laves	for	3-3,5	mill.	Kr.	+	moms,	penge	vi	gerne	
skulle	låne	af	MFK	J.		
Rosendal	Idrætsforum	og	de	involverede	klubber	regner	med	at	kunne	tilbagebetale	det	rentefrie	lån	over	
en	15-17	årig	periode.		
Vi	har	en	forventning	om	at	når	den	ønskede	tilbygning	er	færdig	vil	de	involverede	klubber	inden	for	de	
næste	2-3	år	få	en	medlemsfremgang	på	2-300	medlemmer.	Dette	vil	formodentlig	som	en	sidegevinst	
være	med	til	at	skabe	en	større	omsætning	i	vores	sportscafe.		
		
	
	
Aktivitetsmæssige	planer:		
Rosendal	Idrætsforum	vil	også	i	fremtiden	være	kendt	for	at	understøtte	vores	brugeres	ønsker	og	behov.	
Vi	kan	godt	se	os	selv	som	udbyder/igangsætter	af	aktiviteter,	dette	vil	ske	i	et	nært	samarbejde	med	vores	
nuværende	brugere.	Vi	ønsker	ikke	at	være	en	konkurrent	til	vores	brugere,	men	vil	til	enhver	tid	forsøge	at	
skabe	aktivitet/indtjening	hvis	vi	har	ledig	kapacitet.		
	
	
	
Organisatoriske	planer:	
Rosendal	Idrætsforum	vil	i	den	udstrækning	det	er	muligt	gerne	indgå	i	et	nærmere	samarbejde	med	andre	
haller.	Dette	samarbejde	kan	f.eks.	være	en	fælles	aktivitetsmedarbejder,	personale,	driftsleder,	
regnskabsfører	o.l.	
	
	


